
Generalforsamling onsdag den 28. marts 2012 kl. 19.00 
I Kulturhuset Sløjfen 

 
 
Mødedeltagere: 
Følgende bestyrelsesmedlemmer: Ruth Pedersen, Else Fuglsang, Søren Peters-Lehm, Jan Sørensen, 
Karsten Byskov. 
Revisor: Karsten Jensen 
Forretningsfører: John Suffolk 
Referent: Susanne Hedegaard, ansat i Boligforeningen 
Ansatte i Boligforeningen: Louise, Niels og Klaus. 
 
Der var repræsenteret i alt 45 husstande. 
Afdeling 21  -  6  husstande 
Afdeling 22 - 13  husstande 
Afdeling 23 -   1  husstand 
Afdeling 24 - 25 husstande 
 
Dagsorden 
 
Formand; Sørens Peters-Lehm bød velkommen til generalforsamlingen 2012. 
 

1. Valg af dirigent 
Jan Sørensen blev valgt. Dirigenten konstaterede at der var rettidigt indkaldt til 
generalforsamlingen. Dirigenten gjorde opmærksom på, at der, ifølge vedtægterne, kun 
kan kræves skriftlig afstemning såfremt 1/3 af de fremmødte stemmeberettigede ønsker 
det. 
 

2. Valg af stemmetællere 
Niels Steensgaard, Elvin Kruse Jensen, Bent Andersen og Mona Gitzler blev valgt. 
 

3. Bestyrelsens årsberetning 
Formand Søren Peters-Lehm fremlagde bestyrelsens årsberetning. 
 

4. Godkendelse af regnskaber for 2011 med tilhørende revisionsberetning og fremlæggelse 
af budgetter for 2012. 
John fremlagde. 
Boligorganisationens regnskab – blev godkendt ved håndsoprækning. 
Afdeling 21´s regnskab – blev godkendt ved håndsoprækning. 
Afdeling 22´s regnskab – blev godkendt ved håndsoprækning. 
Afdeling 23´s regnskab – blev godkendt ved håndsoprækning. 
Afdeling 24´s regnskab – blev godkendt ved håndsoprækning. 
 

5. Indkomne forslag 
Ingen modtaget. 



6. Valg af formand. Søren Peters-Lehm Ikke på valg.  
 

7. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter.  
Bestyrelsesmedlem Else Fuglsang - ønsker genvalg  
Bestyrelsesmedlem Ruth Pedersen - ønsker ikke genvalg.  
 
Anja Bak Jensen  blev valgt med 70 stemmer. 
John Hurup Andersen  blev valgt med 70 stemmer. 
Hanne Mortensen  blev valgt med 48 stemmer – 1. suppleant. 
Else Fuglsang  blev valgt med 37 stemmer – 2. suppleant. 
 

8. Valg af revisor. 
Revisionsinstituttet blev genvalgt for 1 år. 
 

9. Eventuelt. 
Tove-Lise Bøgh: Efterlyste svar på undersøgelse fra 2011 om, hvorfor beboerne i 
boligforeningen skal have større prisstigning på Yousee end andre.  
Randi Egholm: Opfordre bestyrelsen til at kigge på Yousee igen, da de ikke leverer stabilt 
internet, og hvis de samtidig er dyre, kan vi ligeså godt vælge noget andet. 
Tony Tødt: Ønsker yderligere information om opførsel af carporte i afdeling 24. Jan 
Sørensen: Tony Tødt er velkommen til at rette henvendelse til afdelingsbestyrelsen for afd. 
24, for at få yderligere information. 
Elvin Kruse Jensen: Er utilfreds med at alle referater og anden information ligger på 
hjemmesiden, da det ikke er alle der har internet. 
 
 
 
Godkendt: ________________________               ___________________________ 
                Dirigent                                                           Formand 
                          Jan Sørensen                   Søren Peters-Lehm 

 

 


